
Društvene vesti 

Letno srečanje upravnih odborov (nekaterih) gozdarskih društev alpskih 
dežel 

Vsako leto se konec oktobra sestanejo člani uprav
nih odborov gozdarskih društev alpskih dežel, in to 
vedno v drugem kraju. Predstavniki petih ~ozdarskih 
društev (Južne Tirolske, Bavarske, Tirolske, Grau
bundna in Vorarlberga) na tem sestanku podajo kratka 
poročila o aktualni gozdarski problematiki v teh pod
ročjih. 

Lanskoletnega sestanka v gorski vasici Tarasp v 
kantonu Graubiinden (Švica) sva se po nekajletnem 
premoru udeležila predsednik naše Zveze gozdarskih 
društev, Ignac Pišlar, in Branko Štampar. 

Poročila posameznih društev so poudarjala nasled
nje: 
-Južnotirolski gozdarji so potarnali nad (pre)obilico 

padavin v letu 1998, saj so zato imeli na terenu mno
go problemov i erozijo in poplavami. Ugotovili so, 
da na Južnem Tirolskem 25 %gozdov ni naravnih, 
ostali pa imajo elemente naravnega gozda. Njihovi 
gozdarji so dejavni tudi v tujini, saj pomagajo ko
Jegorn v Albaniji in Pakistanu. 

- Bavarski gozdarji so povedali, da bo septembra 
1999 v kraju Schwerin 1 OO-letnica Nemškega goz
darskega društva. Njihov problem pa je še vedno 
preštevilna divjad v gozdovih in preveč žvepla v 
zraku. Zanimiv je tudi podatek, da elektrarnam (za
žigalnicam) na odpadke v Nemčiji že primanjkuje 
surovin. Sortiranje odpadkov v gospodinjstvih je že 
tako popolno (skoraj vse gre v reciklaža), da za kurja
vo ne ostane skoraj nič več. 

- Tirolski gozdarji so potožili nad slabim zdravstve
nim stanjem zlasti varovalnih gozdov. Na področju 
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Člani Društva Lnženirjev in tehnikov gozdarstva 
Novo mesto smo že v letu 1998 obljubljali pripravo 
državnega gozdarskega smučarskega tekmovanja, ka
terega izvedbo je lanskoletna zelena zima povsem one
mogočila. V letošnjem letu nam je debela snežna odeja 
ponudila vse možnosti za lepo tekmovanje. Žal pa je 
natrpan urnik gozdarskih smučarskih tekmovanj odri
nil državno prvenstvo v marec, kar je bilo zopet skoraj 
usodno. Zahvaliti se moramo članom SKJezersko, ker 
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gorskega turizma pa so razvili poseben model gor
skega kolesarjenja in ustvarili red na tem področju. 

- Vorarlberški gozdarji so povedali, da je pri njih 
vprašanje biomase pravi bum. Drugo, kar je zanimivo, 
pa je, da je v Evropski uniji že preveč mleka in da 
mu cena pada. Zaradi tega pada tudi stalež goveje 
živine in zaradi vsega tega pričakujejo zaraščanje 
pašnikov. 

- Švicarski gozdarji pričakujejo napad politikov na 
gozdarsko stroko. Politiki pravijo, daje gozdarjev v 
Švici preveč. Napovedujejo večanje (združevanje) 
gozdarskih revirjev in ukinjanje delovnih mest med 
gozdarskimi strokovnjaki. Če se bo to zgodilo, se 
pojav1ja vprašanje obstoja srednjega šolstva v goz
darstvu, ali pa bo v bodoče izobrazba gozdarjev po
manjkljiva. 

- Kolega Pišlar je na prošnjo gostiteljev na kratko 
opisal gozdarsko problematiko v Sloveniji, ki pa jo 
slovenski gozdarji bolj ali manj dobro poznamo. 

Južnotirolski gozdarji bodo junija 1999 v kraju 
Kal teru pripravili tridnevno srečanje gozdarjev alpskih 
dežel in pričakujejo okoli 400 gostov (tudi iz Slo
venije). Tema tega posvetovanja bo Nižinski gozd. 

Naslednje srečanje upravnih odborov delovne skup
nosti gozdarskih društev alpskih dežel pa bo spet ok
tobra 1999 na Bavarskem. 

Branko Štampar 

so na snežnih zaplatah pripravili progo, ki je omogo
čala enake pogoje za vse tekmovalce. 

Kljub slabemu vremenu se je 5. marca letos na 
smučišču Rog Črmošnjice (lokalno Gače) sredi Kočev
skega Roga zbralo 12 tekmovalk in 95 tekmovalcev, 
ki so tekmovali za 14 različnih ekip. Poleg desetih 
ekip z gozdnogospodarskih območij so se prijavili tudi 
predstavniki Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano, predstavniki Biotehniške fakultete (Oddelka 
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